
Sejlklubben Limfjorden 
Referat fra bestyrelsesmøde 19.06.24 

 

Dagsorden:  1: Regnskab – budget 

2: ANF/havne 

  3: Løbende og nye sager (bordet rundt) 

4: Eventuelt 

 

Til stede:  Thomas Jørgensen 

Villiam Jensen 

Knud Suhr 

Mogens Kronborg 

Pernille Leth 

Linda Mortensen 

Morten Monberg afbud 

Lars Vinther under punkt 1 

 

1: Regnskab - budget: 

• Regnskab og budget gennemgået af Lars Vinther. Alt ser godt ud. 

 

 

2: ANF/havne: 

• Der er uddybet i Vestre bådehavn. Dog har vi ikke længere klaptilladelse til at 

lægge materialet i hullet i Skudehavnen, som vi hidtil har gjort. 

• Y-bom er monteret til følgebåd på NVB. 

 

 

3: Løbende og nye sager (bordet rundt) 

 

Formand:  

• Thomas arbejder med Tallyweb opsætning sammen med Lars V. i forhold til 

Uniconta synkronisering. 

 



Kasserer: 

• Vi har 10 landpladser ved mastekranen/pladsen ved Christianshåb. Hvordan 

tydeliggøres det, at man skal betale hos SL? 

• Vi skal have skilte med tydeligt kort ved mastekran + indkørsel + toilet + 

strømstander. Knud får det fixet. Ønske om at lave skilte sammen med VB. 

• Sikker havn: Vi skal have Trygfonden til at undervise: Sikkerhedskursus – 

førstehjælpskursus – brandbekæmpelse. Knud kontakter Morten. 

• Der er lavet rettelser til Havneguide og Marineguide m.h.t. priser og Frihavn. 

(16/6 – 31/8 er højsæson) 

 

 

Fartøjsinspektør: 

• Vi skal have opmærket, at det ikke er tilladt at parkere foran SL-container. 

• Vi mangler pæle ved 3 vandpladser. Afventer udbedring. 

• Toiletvognen er flyttes til SL-klubhuset. 

• Alle Beas kortlæsere er skiftet til Tallykey kodetastatur. I får besked, når Lars 

V. er klar til at modtage/bytte de gamle Beas kort. 

 

Husbestyrer: 

• Vi havde et rigtig godt Ren Havn-arrangement d. 12/6 med mange 

engagerede medlemmer i alle andre. Vi fik ryddet op på sporet, trimmet på 

Nordmolen, arbejdet videre i Vuggestuen og luget omk. klubhuset, så der blev 

pænt alle steder. Bagefter havde vi en fin grillaften.  

• En ting, der ikke var ressourcer til den aften, var trimning af sporområdet. 

Hvis nogen vil afsætte lidt tid en dag til dette, vil det lette adgangen til at 

flytte både på sporet væsentligt. 

 

Sekretær: 

• Pernille udtræder af bestyrelsen p.g.a. tidspres. Vores suppleanter, Trine 

Stage og René Jensen, er indkaldt til næste møde, så en afløser kan findes. 

 

Sejladsleder: 



• Klubben har haft to både på tur til kapsejlads. En til Mors-cup og en til 

Amatør-VM i Skovshoved 

• Vi har haft to klub-kapsejladser siden sidst: D. 21/5 og d. 17/6. 

• Vi venter på en flydedok til følgebåden. 

• Vi har købt nye (brugte) sejl fra Aarhus til J/70. 

 

Eventuelt: 

• Der bliver arbejdet på at lave en plan over, hvem der tjekker gæstesejlere i 

sommerferien. 

 

 

Næste bestyrelsesmøder: 

• Tirsdag d. 20/8 

• Onsdag d.18/9. 


